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Bij dit nummer 
 
Bij de kajakker op de omslag staan dit keer de vijf ringen van de Olympische 
Spelen. Logisch, want voor het eerst heeft een lid van onze vereniging op 
de Spelen gevaren! Hoe bijzonder dat is, dat waren we ons allemaal wel 
bewust. Kijk alleen nog maar eens naar alle berichten in de verschillende 
appgroepen. Wat hebben we, gekluisterd aan de TV, van Ruth en Selma ge-
noten tijdens de kanosprint! In dit nummer geeft William Bos een impressie 
vanaf de tribune, vanwaar hij Ruth en Selma volgde en ikzelf heb een 
gesprek met Ruth over hoe zijzelf terugkijkt op haar deelname aan de 
Spelen. Zo lees je hoe een toeschouwer het beleefde en hoe Ruth als deel-
nemer erop terugkijkt. 
Na het extra dikke Logboek van de vorige keer, is dit nummer iets be-
scheidener van omvang. Maar naast het kanoën in Parijs, gaat het natuurlijk 
ook weer gewoon over kanoën dichter bij huis. Je leest over het ‘Open Kano 
Festival’ en over toertochten, die gaan komen, maar ook een verslag van 
een tocht over de Regge. 
Tot slot vind je nieuws over het Logboek zelf. Dat nieuws betekent dat dit 
mijn laatste stukje is met betrekking tot ‘Bij dit nummer’. De volgende keer 
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Uw advertentie? 

Dit zou een mooie plek 
kunnen zijn! 
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staat er een andere naam onder. Het heeft dus te maken met verandering 
én met continuïteit.  
Maar voor nu, zoals steeds, veel leesplezier en graag tot ziens op of bij het 
water! 

Jaap de Lange 
 
P.S. Die vijf ringen staan voor: passie, vertrouwen, overwinning, ethiek en 
sportiviteit tussen alle continenten onder gelijke omstandigheden. Niet gek, 
lijkt me, om in gedachten te houden, ook bij nationale wedstrijden! 

 
 
Koffie en thee vanaf nu gratis! 
 

Na het uitkomen van dit logboek zullen koffie en thee in 
de kantine voortaan gratis worden aangeboden tijdens 
de normale openingsuren*. Dit initiatief komt vanuit het 

bestuur en als commissie hebben we het omarmd.  We hopen dat dit 
bijdraagt aan nog meer gezellige momenten in onze kantine.  
Neem je iemand mee naar de club om kennis te maken? Heb je zin om bij 
te praten met andere leden? Dan is het gesprek met een vers bakkie zó 
geopend. Trouwens een bakje is altijd lekker, ook ná het kanoën om op te 
warmen (of juist vooraf om wakker het water op te gaan).  
Tot ziens dus in de kantine! 

De kantinecommissie 
 
* Let op: Mogelijk dat we bij bijzondere gelegenheden, zoals bij een Hanzeregatta, 
wél een bedragje vragen. Maar dat zal dan in de kantine duidelijk worden gemaakt. 

Kopij voor het volgende nummer graag vóór 20 oktober a.s. naar  
het e-adres van het Logboek: logboek@skonenvaarder.nl 
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Voor belangrijke momenten 

in het leven 
 

de overdracht van een woning 
een (nieuwe) hypotheek 
een (levens)testament 

afwikkeling van een nalatenschap 
oprichting van een vennootschap 

 
------------------ 

 
Meeuwenweg 17, 8261 VZ Kampen 

T 038 33 37 051 
E info@notariskantoorbeens.nl 
W www.notariskantoorbeens.nl 
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Van de bestuurstafel  
 
Parakano 
Willeke Klappe is bezig met het aankopen van 
een parakano. Dit bevindt zich in een ver ge-
vorderd stadium. De gemeente Kampen doet 
mee in de vorm van een subsidie en de club legt een bedrag van € 500,-- bij.  
 

Logboek  
We zijn als bestuur enorm blij dat René Ruepert zich heeft aangemeld als 
opvolger van Jaap de Lange voor het uitbrengen van het logboek.  
 

De 4K   
Voor de kanovierdaagse, de ‘4K’, zijn nieuwe organisatoren gevonden, te 
weten: Linda Dekker en Majken Jensen. Het bestuur is blij met deze enthou-
siaste dames en zien de volgende 4K met vertrouwen tegemoet.  
   

Schoonmaak clubgebouw 
Jarenlang is er op de woensdagochtend een groepje vrijwilligers die het 
clubgebouw schoonhouden. Voor enkelen begint dit gezien hun hoge leef-
tijd problemen op te leveren. We zijn op zoek naar vrijwilligers die taken op 
reguliere basis op zich willen nemen. Zij kunnen zich melden bij het bestuur. 
In de kantine hangt een lijst met werkzaamheden. We hopen voor de uit-
gifte van het volgende Logboek namen te kunnen presenteren.  
  

Samenstelling bestuur  
Een dringend oproep voor iedereen die de club belangrijk vindt: Na de vol-
gende Algemene Leden Vergadering (maart 2025) zullen enkele bestuurs-
leden aftreden. Dat betekent dat er zeker drie nieuwe leden gezocht wor-
den. Wil je hierover nadenken, dan kun je vanaf het najaar eens met bestuur 
meelopen. Dat neemt niet veel tijd, je neemt kennis van wat er in de club 
speelt en daarna beslis je of het wat voor je is. Dus meld je aan! 
Overigens is Bertus Flier, één van de aftredende leden, wel bereid om de 
coördinatie van het onderhoud en de kantineverhuur te blijven verzorgen.  
 

Een hartelijke groet vanuit het bestuur 
Cor Rook 
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Ook voor taxaties van uw bedrijfspand, 
bijvoorbeeld ten behoeve van aan- en verkooptrajecten 

en van financieringsaanvragen 
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Hoe beleef je de Kanosprint op de Olympische Spelen als je op de tribune zit? 
Dat vroegen we aan William Bos. Hieronder zijn relaas 
 

Een Skonenvaarder in Parijs: 
 

Ruth op de Olympische Spelen! 
 
Wat voorafging in Hongarije 
 

Op 8 mei 2024 vond in Szeged (Hongarije) het OKT (Olympisch Kwalificatie 
Toernooi) plaats. Dit is de laatste kans voor atleten om zich op hun 
continent te plaatsen voor de Olympische Spelen. Anders dan bij het 
Wereldkampioenschap waar de snelste 6 boten zich plaatsen, is er op het 
OKT slechts 1 plek te bemachtigen.  
In de K2-500 meter klasse, waar Ruth met haar partner (Selma van de 
Argonauten) aan meedoen, is het dus enorm spannend en een geweldige 
opgave om aan te beginnen. Toch gebeurde wat veel mensen voor onmo-
gelijk gehouden hadden, in de finale kwam de K2 van Ruth en Selma in een 
wereldtijd van 1’39” als eerste over de finish! De Olympische Droom ging in 
vervulling! 
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En dan Parijs 
         op 6 augustus 
 

Een stap vooruit 
naar Parijs, 6 augus-
tus toen de dames 
voor het eerst aan 
de start lagen.  
Na weken van inter-
views, trainen en 
natuurlijk ook kle-
ding voor de spelen 
krijgen en uitzoe-
ken, was het zo ver.  
Veel Skonenvaar-
ders en andere 
kajak-enthousiaste-
lingen zaten op het 
puntje van hun stoel om naar de historische serie te kijken. Het is tenslotte 
de eerste keer in 32 jaar dat wij Nederlanders ons in de kajak op de spelen 
mogen vertonen. Dat dit leefde op de club en in kano-Nederland was te 
zien. Al snel stroomden de appgroepen vol met berichtjes en hadden 250 
mensen zich aangemeld in de speciale supportersappgroep waar erg actief 
aangemoedigd werd! 
 
De dames deden het geweldig: in de K2 via de kwartfinale als 3e tijd naar de 
halve finale! Ook ging het in de K1 erg goed en kon Ruth op dit nummer 
ondanks dit superzware toernooi doorbreken tot de halve finale! 
 
Op 9 augustus, de halve finale 
 

Op 9 augustus was het tijd voor de halve finales en finales K2 500 meter. In 
Parijs was de sfeer uitzinnig! Onder de 20.000 toeschouwers op de tribunes 
waren veel Nederlandse fans aanwezig die dit spektakel in het echt konden 
meemaken. Links en rechts hoorde je iedereen uitspreken hoe geweldig dit 
is. Ook achter de TV werd wat afgeschreeuwd en de trots was voelbaar te  
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merken aan de berichten in de 
appgroepen. Dit werd alleen nog 
maar erger toen duidelijk werd dat 
de dames zich plaatsten voor de 
olympische finale! 
 
Finalisten! 
 

Na het bemachtigen van de 8e 
plaats in de finale mogen Ruth en 
Selma uitermate trots zijn en 
voldaan terugkeren naar de Neder-
landse wateren. Hopelijk kunnen 
ze hier nog nagenieten van de her-
inneringen en de trotse verhalen 
van mede kano-fanaten.  
 

Mocht je ze gemist hebben, kom 
dan gerust kijken tijdens Nederlandse wedstrijden zoals het NK of de 
Hanzeregatta volgend jaar. Hopelijk tot in 2028 en dan met nog meer 
skonenvaardergeweld in Los Angeles?! 
 

William Bos 
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De Olympische Spelen waren voor één van onze clubleden een 
grootse belevenis in haar sportcarrière. Als club leefden we 
volop met haar mee. Op 16 augustus sprak ik met Ruth 
Vorsselman over haar ervaringen in Parijs. 
 

De Olympische Spelen –  
Napraten met Ruth 

 
   ‘Ja hoor, afgelopen week hebben we op dinsdag en woensdag toch alweer 
in de boot gezeten. Maar de eerste dagen na de spelen waren echt druk 
met reizen, gesprekken en ontmoetingen.’ 

 

Na de sluiting van de spelen op zondag, 11 
augustus werd op maandag het hotel verlaten en 
reisde het hele Olympische team terug naar Ne-
derland. Daar wachtte in Scheveningen een ‘wel-
komthuisfeest’. De sporters werden in het zon-
netje gezet, er waren toespraken, er werd terug-
geblikt en er was de ontmoeting met familie en 
vrienden. Een lange, intensieve dag. De donder-
dag erna opnieuw een welkombijeenkomst, nu 

bij Allianz, een belangrijke sponsor van de Olympische en Paralympische 
Spelen. Ondertussen komt Ruth wat bij en passeren alle gebeurtenissen de 
revue.  
 

De aanloop ernaar toe 
Hoewel de wedstrijden kanosprint op de Olympische Spelen van 6 tot 10 
augustus waren, begon het avontuur al bij de kwalificatiewedstrijden. 
   ‘O ja, we waren super blij met de kwalificatie! Echt súper blij! Dat was in 
april. En ja, in vergelijking met anderen hadden we daardoor misschien wel 
minder tijd voor de voorbereiding. We moesten toen ook nog de World Cup 
wedstrijden varen. Maar daarna begon de voorbereiding echt. Dat was best 
een heftige tijd. Plotseling krijg je dan veel aandacht, ook in de media en er 
moet van alles geregeld worden. Gelukkig kregen we door de kwalificatie 
de A-status bij NOC-NSF. Dat levert voorzieningen op, maar je moet dan nog 
wel afspraken maken met je werkgever. Maar die A-status heeft een heel 

Het K2-koppel, Selma Konijn 
(l) en Ruth Vorsselman (r) 
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belangrijk voordeel: je hoeft niet langer je tijd en aandacht te verdelen tus-
sen werk en training. Niet dat we onze trainingen echt anders hebben inge-
richt, maar je hebt de tijd en de rust om je te focussen. Je kunt je helemaal 
richten op je sport. Dat is fijn. Selma en ik hebben toen ook een extra 
trainingskamp van drie weken in Polen kunnen doen. Ook dat brengt zo’n 
A- status met zich mee!’ 
 

En dan de spelen zelf 
En dan is het zover. Je komt in Parijs aan, bij de Spelen. Hoe is dat? 
   ‘Wij zaten niet in het dorp zelf, maar in een hotel, dat zo’n 15 minuten van 
de baan verwijderd was. Dat gaf ons wel meer gelegenheid om ons te focus-
sen, want in het Olym-
pisch dorp zelf, waar 
alle sporters wonen, is 
het veel drukker en is 
er veel afleiding. Maar 
dan die báán, als je 
daar komt, dat is echt 
geweldig. Alleen al die 
tribunes met mensen langs het water. Je hebt echt het gevoel dat je in een 
stadion bent, het geluid, de mensen die “Nederland” roepen, het herken-
bare oranje op de tribunes, je familie, je vrienden. Dat roept een geweldige 
sfeer op! Trouwens sowieso is alles op de spelen super goed geregeld. Je 
hoeft als sporter nergens zelf om te denken. Ook na de wedstrijden staan 

er fysiotherapeuten klaar om je te verzorgen. 
Eten en drinken, alles is er steeds. De voor-
zieningen zijn echt heel goed.’ 
 

En de wedstrijden, hoe kijken jullie daarop 
terug? 
   ‘Met de K2 is het wat ons betreft heel goed 

gegaan. Supergaaf dat we de finale haalden. Wel jammer dat we daar acht-
ste werden. Maar de plek in de finale dat telt voor ons echt. Maar ja, die 
achtste plaats, dat was niet echt goed.’ 
   Maar de achtste plaats is toch ook heel goed? Je kunt denken de achtste 
plaats is de laatste plaats. Maar dat is natuurlijk niet waar. Je hoort daarmee 
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tot de acht besten op wereldniveau. Dat is nogal wat! En na die achtste  
plaats volgen er nog heel veel meer, die niet tot de finale doordrongen. Ik 
hoor Ruth ‘ja, ja’ denken. Ze vindt m’n op-
merking wel aardig, maar als echte topspor-
ter stelt het haar niet tevreden.  
   Wat mij overigens opviel, is dat jullie er bij 
de series, bij de kwart- en halve finale steeds 
een geweldige eindspurt uit wisten te halen. 
Deden jullie dat bewust? Afwachten hoe de 
anderen varen en dan alsnog aanzetten? 
   ‘Nee hoor, dat gaat bij ons zo. Vanuit de 
start is het lastig om meteen een goed tempo te vinden. Daar doen wij even 
over en dan gaan we echt los.’ 
   Ik begin er niet opnieuw over, maar vind nog steeds dat een finaleplaats 
een grootse prestatie is. Gelukkig, ook Ruth vindt dat ‘supergaaf’. 
 

   ‘Trouwens, we zijn één keer naar het Olympisch dorp geweest. Gewoon 
om het te zien. Daar staat echt alles in het teken van de spelen. Daar zijn 
eetzalen van alle culturen, kramen voor eten en drinken. Je kunt er zelfs een 
postzegel maken van jezelf, op een kaart plakken en ook nog versturen.’ 
 

Het leven na de spelen 
En nu, na de spelen, heb je nog vakantie, moet je weer aan het werk? Hoe 
gaat het verder, denk je? 

   ‘Nou, ik heb sowieso de hele maand augustus nog 
onbetaald verlof en dan ga ik eind augustus ook nog 
een week op vakantie met vrienden. En onze A- status 

loopt ook tot eind augustus. Al hopen we wel dat die 
verlengd gaat worden. Want zeker willen Selma en ik 
nog verder. Eerst is er straks de NK, maar het zou wel 
heel gaaf zijn om in 2028 de Spelen weer mee te ma-
ken, in Los Angeles. En dan gaan we natuurlijk voor nog 
betere tijden!’ 
 

De supporters 
Er werd in deze dagen intensief met jullie meegeleefd. Dat kan je lezen in 
de appgroep van de supporters, maar ook in de andere appgroepen van de 

onderweg - auto even aan de kant  

 tijdens een 
bergwandeling 
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Van Ruth aan alle Skonenvaarders: 
   ‘Heel erg bedankt voor al jullie support!!’ 

kanovereniging. Hoe was dat eigenlijk voor jullie? Was dat stimulerend of 
dacht je juist ‘O jé, als we ze straks maar niet teleurstellen?’ 
   ‘O nee, dat was echt superleuk, dat mensen zo betrokken waren op ons 
en op de sport. En dat het er zovéél waren, die met ons meeleefden. Dat 
was echt stimulerend. De kanosport is in Nederland maar een ‘kleine sport’, 
maar ik hoop dat ook kinderen erdoor aangestoken worden. Dat zou echt 
mooi zijn!’ 
   Er zijn heel wat jonge kanoërs, ook bij ons in de wedstrijdafdeling -je was 
zelf, als ik me niet vergis, 10 jaar toen je lid werd van Skonenvaarder- wat 

zou jij nu willen zeggen tegen 
jonge vaarders, die denken 
‘Zoiets, dát wil ik ook!’ Heb je 
een advies? 
   ‘Het belangrijkste is, dat je er 
plezier aan beleeft! Dat staat 
voorop. Vind je het leuk en heb 
je er daarom dingen voor over. 
En vind je het leuk om erin te 

groeien, een stapje verder te komen. Plezier hebben in wat je doet, dáár 
gaat het om. Dat geldt voor mij nog steeds. Ik vaar het hardst als ik er echt 
zin in heb!’ 
  

Een groot kano-avontuur 
Je maakte in je kanocarrière een heel bijzonder avontuur mee, de Olym-
pische Spelen. Wat maakte dat nu voor jou zo bijzonder? 
   ‘Terugkijkend is het geweldig hoe alles voor je geregeld wordt, zodat je je 
echt alleen op je sport kunt richten en je je niet met allerlei andere dingen 
moet bezighouden. Ook heel bijzonder is dat Olympisch dorp, waar allerlei 
sporters van over de hele wereld bij elkaar komen. Het is echt een prachtige 
belevenis om daar deel van uit te maken. En bijzonder zéker ook, dat heel 
veel mensen je daarbij aanmoedigen en steunen. ´ (JJ) 
 
 
 

. 
 

en bij SVR camping ‘De Coolewee’ in Bathmen 
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BRILLEN-LENZEN-OOGMETING-LOUPEN 
ZONNEBRILLEN-OOGDRUKMETING 

 
Oudestraat 228, 8261CA Kampen 

Tel 038 3334460 
 

Voldoende parkeergelegenheid 
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In Ossenzijl, vlakbij dus, is binnenkort het jaarlijkse treffen voor iedereen, die 
iets heeft of wil met open kano’s. Het is een weekend met een keuze uit veel 
verschillende activiteiten. 
 

Open Kano Festival 2024 in de Weerribben 
 
Binnenkort op 14 en 15 september is 
er weer het jaarlijkse Open Kano 
Festival in Ossenzijl, op camping ‘De 
Kluft’.  
Voor degenen die dit festival niet 
kennen: het is belangrijkste ‘treffen’ 
voor de mensen in de Open Kano in 
Nederland! Op dit festival staan ge-
zelligheid en leren in het hele weekend voorop!  
 
► Op zaterdag worden er allerlei workshops gehouden op het gebied van 

vaartechnieken, kennis van de natuur, samenwerking, free style en 
heel veel andere onderwerpen. Je kunt je daarvoor vrijdagavond 
inschrijven of het mij (Rene) melden en dan schrijf ik je in. Je vindt een 
beschrijving van de workshops en het verdere programma op 
www.openkanofestival.nl 

 
► Op zondag worden er toertochten door de Weerribben georganiseerd. 
 
Gedurende het hele weekend zijn er ook aanbieders aanwezig van pro-
ducten voor kano en kajak zoals zwemvesten, boeken, anoraks etc. Dus 
mocht je wat nodig hebben, wees er dan bij. 
 
Heb je hier allemaal geen tijd voor, kom dan op zaterdagavond naar 
Ossenzijl want dan is er de traditionele lampjestocht met aansluitend 
kanodisco. Een waar spektakel! 
 
Ik hoop je er te zien! 

Rene Ruepert 
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AMBACHTSSTRAAT 21 | 8263 AJ KAMPEN | 038 – 230 66 91 

   
 
    WWW.APKKAMPEN.NL 
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Terecht is er in dit Logboek veel aandacht voor het wedstrijd kanoën! Maar 
dat betekent niet dat toertochten niet meer in tel zijn. Let op, hier komen ze. 
 

Tochten in de nazomer  
 
Kanotocht ‘Rondje Amersfoort’ 
De tocht staat volgens de vaarkalender van de Toer-
commissie gepland op zaterdag, 14 september. De 
lengte van de tocht zal ongeveer 18 km zijn. 

De organisatie ligt bij Luurt Gorter. Luurt zal de bijzonderheden over de 
tocht nog bekend maken. Houdt het publicatiebord in het clubgebouw en 
de toerapp in de gaten. 

 

VeluweRally 
Deze jaarlijkse prestatietocht is op 
zondag, 29 september. Ook op de 
zaterdag ervoor kan gevaren wor-
den In het vorige Logboek schreef 

Peter Stoel er over.  Er zijn verschillende afstanden va-
riërend van 15 tot 80 km, die gevaren worden op de IJssel. 
Heb je het Logboek niet meer bij de hand, dan vind je het op de website van 
Skonenvaarder (→Onze club → Logboek). De organisaƟe van de Veluwe-
Rally geeft een nieuwsbrief uit met steeds de meest actuele informatie. Je 
kunt je erop abonneren via:  info@veluwerally.nl. 
Peter schreef in het Logboek, dat de deelname vanuit onze club verzorgd 
wordt door de Toercommissie. Verstandig om daar dus contact mee op te 
nemen (zie verenigingsadressen achterin). 

 

Sluitingstocht 
Traditiegetrouw wordt het vaarseizoen afgesloten met 
de sluitingstocht (ook al varen we ondertussen nog ge-
woon door!) Dit jaar is de tocht op zaterdag, 19 oktober. 
Het is de bedoeling dat iedereen mee kan doen en daar-

om is de afstand beperkt tot zo’n 15 km.  
Het gebied waar de tocht is uitgezet is Giethoorn – De Wieden. De orga-
nisatie berust bij dit jaar bij Peter Stoel en Xan Koster.  
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Voor een milieuvriendelijke 

autoverzorging 
 

Wasstraat - Poetscentrum  
Reparatie en onderhoud 
Tectyleren - Airco service 

 
    CCT:   Ertsstraat 12 
                8263 BN Kampen 
                Tel 038 3323003 
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Op een zonnige zaterdagochtend reden we met drie auto’s en de trailer naar 
het mooie plaatsje Enter, het startpunt van onze tocht.  
 

Geslaagde toertocht over de Regge 
 
De tocht van 6 juli ging over een stukje van de Boven-Regge en verder over 
de Midden-Regge. In totaal was de route ongeveer 25 kilometer, van Enter 
naar Hellendoorn, waar we bij landgoed Schuilenburg er weer uit zijn ge-
gaan.  
De dag beloofde wat moois met een zonnige ochtend, maar de weersvoor-
spellingen hadden een kleine kanttekening. Er zou namelijk in de middag 
een kort buitje komen waarna de zon door zou breken, maar de wind zou 
toenemen naar windkracht 6 met windvlagen van windkracht 8. Ik kan u 
alvast verklappen: we hebben alle voorspellingen zien uitkomen. 

 
Zompen op de Regge 
De tocht had net zo goed de Zomptocht kunnen heten, want de Zomp was 
het woord van de dag. De Zomp is een klein schip dat voornamelijk werd 
gebruikt ten oosten van de IJssel tussen 1670 en 1925. Het overgrote deel 
van deze schepen werd gebouwd in Enter. Thijs heeft ons met trots verteld 
dat we er vast een tegen zouden komen en hij heeft zich aan zijn belofte ge- 
houden. We hebben een vrij lange tijd achter eentje aan kunnen varen en  
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Interesse voor bestrating 

in de regio Kampen? 
 

U wilt uw tuin of oprit van 
nieuwe bestrating voorzien? 

 
Zowel in onze uitgebreide showtuin 

in Kampen als in onze webshop 
kunt u terecht voor een ruim 
assortiment sierbestrating! 

 

Naast binnen- en buitenlandse 
kaas, hebben wij ook een grote 
sortering noten, wijnen en olijven. 
 

Onze specialiteit: Noord-Holland-
se kaas. Dat is kaas met minder 
zout, maar met veel meer smaak. 
Echt een delicatesse! 
 

Hartelijk welkom in: 
’t Vuistje 

Geerstraat 3a te Kampen 
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hem in volle glorie 
kunnen aanschou-
wen, en een demon-
stratie gehad van een 
Zomp die langs een 
sluis werd gesleept, 
wat werkelijk bijzon-
der was om te zien. 
 

Onderweg 
Nadat we vertrokken, 
werden we als eerste 
getrakteerd op een 
demonstratie 
snoekvissen. Een flinke joekel werd voor onze neus uit het water gehaald 
door een jongeman die daar net zijn hengel had uitgeworpen. “Kees! Kom! 
Kees! Kom snel!”. Kees kwam niet (zijn echte naam is mij ontschoten). 
Er waren aanvankelijk geen koeien in de wei te vinden omdat er net 
gemaaid was, heb ik mij laten vertellen. Ongeveer halverwege zijn we toch 
een paar koeien vlak langs de kant tegengekomen. Sommigen stonden zo 
dicht bij de oever dat je ze bijna kon aanraken. We hebben ook gezien waar 
hun melk naartoe ging, namelijk naar een fabriek van Ben & Jerry’s.  
Ook erg schattig waren de paarden met kleine veulentjes die niet veel later 
dan de koeien langs de route in de wei stonden. Onderdeel van de route 
was ook een vrij lange overdracht en voor de mensen die geen wieltjes bij 
zich hadden (waaronder de schrijver van dit stukje) was dit een goede les. 
 

Twentse gastvrijheid 
Aan het eind werden we verrast door een leuke traktatie van de partner van 
Thijs: een heerlijk Twents krentenbrood met twee foto’s van de tocht die zij 
zelf die dag gemaakt had op verschillende punten van de route. En dat 
terwijl zij en andere Enterse inwoners een aantal van ons ook al vervoerd 
hadden naar de startplek! Als je het hebt over Twentse gastvrijheid: Met 
een volgeladen trailer en een voldaan gevoel reden we weer terug naar de 
club. 

Jelmer Brands 
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In het Logboek schrijven óver het Logboek. Dat gebeurt 
niet vaak. Dus áls het gebeurt, dan is er iets bijzonders! 
 

Over het Logboek zelf 
 
Redactiewisseling 
Als het goed is, hebben jullie aan dit nummer niets bijzonders gemerkt. 
Maar dit Logboek is wel het laatste, dat ik samenstelde. In de Algemene 
Leden Vergadering van maart werd al duidelijk dat ik besloten had om m’n 
activiteiten voor het blad af te ronden. Dat moment is nú, bij het uitkomen 
van dit nummer, aangebroken. Het volgende nummer verschijnt onder mijn 
opvolger, Rene Ruepert. Ik geef het stokje met vertrouwen aan hem over 
en hoop, dat hij van jullie als lezers/leden net zoveel vertrouwen en mede-
werking zal krijgen als ik in de afgelopen jaren ervaren heb. Natuurlijk zal 
Rene het weer op zijn manier gaan doen. Logisch, zo hoort dat ook. 
Sinds ik in 2018 de redactie overnam van Jolanda Mulder, heb ik geprobeerd 
om van het Logboek een echt clubblad te maken. Daarbij heb ik veel mede-
werking van jullie ontvangen. Ik nam mij voor om het vijf jaar te doen, maar 
toen de 40ste jaargang eraan kwam, moest die natuurlijk wel zonder kleer-
scheuren kunnen verschijnen. Daarom is mijn vertrek dus nu, met dit ‘Olym-
pische’ nummer. Ik heb het werk aan het Logboek met plezier gedaan en 
hoop dat het een goede bijdrage geweest is aan ons clubleven. Bedankt 
allemaal en welkom Rene! 

Jaap de Lange (JJ) 
 

Bezorging van het Logboek 
In de coronatijd kon het niet anders. We kwamen niet meer naar de club en 
dus werd het Logboek per post thuis bezorgd. Zo onderhielden we toch de 
onderlinge band. Die tijd ligt gelukkig achter ons! Hoogste tijd om nu de 
verzending per post te staken. Die kosten zijn, zo gaf de penningmeester 
aan, ook wel erg hoog. Voortaan zullen Joke en Teunis het blad dus weer 
gewoon in de kantine neerleggen. Daar vandaan kan iedereen het dan 
meenemen. We gaan dus gewoon terug naar de praktijk van vóór corona. 
En wil je het blad digitaal ontvangen, dan hoef je dat alleen maar door te 
geven. (JJ) 
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Hier kan uw advertentie 
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Jarigen 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 

 
    WEEGSCHAAL 

    23 SEPTEMBER TOT 22 OKTOBER 

 
 
 

          
 
 
 
 
 
 
 

    SCHORPIOEN 
  23 OKTOBER TOT 22 NOVEMBER 

 
 

 
24 september Bert Vorsselman 
29 Daniël Bos 
  7 oktober Lars Reurink 
  8 Geesje van den Berg 
14 Rene Ruepert 
21 Trijntje Faber 

  
 
26 oktober Rowan Schrijer 
  6 november Jelmer Brands 
15  Luuc Flier 
22 Harrie Kwakkel 
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Activiteitenkalender 2024 
 

Deze agenda is onder voorbehoud. Kijk op de website voor aanvullende 
informatie en/of bijzonderheden. 

 
 
  7-8 september Wedstrijd: NK Kanosprint, Zevenhuizen 
14  Toer: Rondje Amersfoort 
14-15 Wedstrijd: Twente Regatta, Hengelo 
14-15 Toer: Open Kano Festival, Ossenzijl 
28-29 Wedstrijd: Brabantregatta, Tilburg 
29 Toer: VeluweRally 
 
  6 oktober Wedstrijd: Open NK K2 mix, Rotterdam 
13 Wedstrijd: Leeghwatermarathon, De Rijp 
19  Toer en Wedstrijd: Sluitingstocht 
26 Werkdag 
 
  9 november Toer: Door de Utrechtse grachten 
30 Toer: Afzaktocht over de Dinkel 
 
28 december Toer: Oliebollentocht 
 
 
 
 

Online shoppen? 
 
Bijna iedereen doet het wel eens! Wat? Nou, 
online shoppen! Maar denk je er wel eens aan, dat 
je met deze bestellingen ook onze verenigingskas 
kunt steunen?! Dat doe je door je online bestellingen 
via Sponsorkliks te plaatsen! Gebruik daarvoor de volgende link:  
 

https://www.sponsorkliks.com/products/shops.php?club=6571 
 

Tik het adres één keer over, sla het op en je kunt het steeds weer gebruiken! 
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